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IW DISTRIKT 234 
 
 
    Protokoll fört vid distriktsmöte 2021-03-08,  

 digitalt 
   
 
Art:                             Distriktsmöte i distrikt 234     
Plats:   Teams-möte  
 
Närvarande  VU 
   Agneta Fimmerstad distriktspresident  Örebrohus IWC 
   Agneta Mellgren past distriktspresident  Arboga IWC 
   Gunnel Wallquist vice distriktspresident  Västerås St Ilian IWC 
   Ulla-Britt Wahlström distriktsskattmästare  Karlstad IWC 
   Marita Björn  DISO/distriktsredaktör Kristinehamn IWC 
   Eva Gille  distriktssekreterare  Karlstad IWC 
 
   Adjungerad: 
   Christina Sundkvist IT-samordnare   Örebro IWC 
 
Gäst   Agneta Svensson Nationalrepresentant/RISO  SIWR    
 
 
Klubbdelegater 
  
Hagfors  Ulla Nordin    klubbsekreterare 
      
Karlskoga-   Gunnel Elfman Eriksson  klubbpresident 
Degerfors  Monica Lidholt   klubbsekreterare     
 
Karlstad   Susanne Hellberg Togner  klubbpresident    
   Yvonne Persson   vice klubbpresident 
   Susanne Domeij   klubbsekreterare 
 
Kristinehamn   Gullevi Sandling   klubbpresident 
   Britt-Marie Skyman Marcusson vice klubbsekreterare 
 
Västerås-St Ilian Åsa Högström    klubbpresident 
   Birgitta Ekman   klubbsekreterare 
  
Örebro   Åsa Eneklo-Sandberg   klubbpresident 

Lisbeth Wiker    klubbsekreterare  
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Örebrohus  Katarina Pålsson   past klubbpresident 
   Gerd Karlsson    klubbmästare  
 
Övriga 
klubbmedlemmar  
   Åsa Salomonsson   Örebro 
   Ann-Kristin Lindström  Örebro 
    
              7 klubbar var representerade med 14 delegater vid mötet 
   Arboga och Filipstad hade röstat via utskickat formulär. 
 

Distriktspresident Agneta Fimmerstad tände det vita ljuset för att hedra  
medlemmar som ej längre finns med oss. Därefter läste Agneta en text av  
Laleh: 

Jag såg hur vi var stjärnor 
Som landat i havet 
När vi tog första stegen 
Ifrån oceanen 
Det slog mig den gången 
När vi vadade fram genom vattnet 
Jag la mig på marken 
Och tackade himlen 
Att vi fick stiga på land 
Att vi fick känna på sanden 
Nu kan vi säga 
Att vi har varit på jorden 
Ja, jag var där 
Hur underbart var det 
Hur underbart var inte det 
Jag var nära, jag var nära 
Jag var nära, jag var där 
En stund på jorden 

 
  
Agneta tände därefter distriktets blå ljus och uppmärksammade oss på att det idag 
är internationella kvinnodagen och 100 år sedan som kvinnor för första gången fick 
rösta i Sverige. 
Vi påmindes om våra förträffliga och väl genomtänkta ledord – vänskap, 
hjälpsamhet och internationell förståelse. 
 
 

Mötesförhandlingar   
   

Mötets öppnande § 29 
   Distriktspresident Agneta Fimmerstad förklarade distriktsmötet öppnat. 

 
Mötets utlysande § 30 
   Mötet förklarades i laga ordning utlyst. 
 
Föredragningslistan § 31 
   Godkändes av mötet. 
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Val av ordförande § 32 
och sekreterare Att leda dagens förhandlingar utsågs distriktspresident Agneta Fimmerstad. 
för mötet  Att föra protokoll utsågs distriktssekreterare Eva Gille. 
 
Presentation av VU § 33 
och dess funktioner VU:s medlemmar presenterade sig och redogjorde kort för sina ämbeten. 
 
Upprop av delegater § 34 
och deltagare  Distriktssekreterare Eva Gille förrättade upprop av delegater och övriga deltagare 
   Från VU deltog 6 ledamöter, från klubbarna 14 delegater 
   samt 4 övriga deltagare. Tillsammans 24 personer 
 
Justerare/  § 35 
rösträknare  Att tillsammans med distriktspresidenten justera dagens protokoll, samt  
   vid behov vara rösträknare, valdes Susanne Hellberg Togner och Yvonne Persson. 
 
Distriktsårsmötes- § 36 
protokoll  Efter en korrigering av § 15 Nomineringar rådet där Rose-Marie Wahlgren felaktigt 

hade hamnat som vice rådspresident istället för rådssekreterare godkändes 
distriktsårsmötesprotokoll från Örebro, Lannalodge 2020-10-03 och lades till 
handlingarna 

 
Distrikt 234  § 37  
Ekonomisk rapport a) Distriktsskattmästare Ulla-Britt Wahlström redovisade distriktets behållning 
Budgetförslag per dagens datum: kassa 253 Skr, pg 107 027,17, sparkonto 40 859,18 och på  
2021-2022  conventionkontot har vi 41 074,27. P g a rådande omständigheter så har 

kostnaderna varit låga, det rör sig om resekostnader (Dåm, VU-möte samt möte 
med revisorer), inköp av IW-artiklar samt frimärken och bankavgift. 

 Ulla-Britt föredrog budgeten, tidigare utsänd på mail, för kommande verksamhets-
år. Frågor uppkom angående varför medlemsavgiften delats i två poster, om 
reseutjämning samt vad registreringsavgiften på 20 Skr avser.  

 Anledningen till uppdelningen av medlemsavgiften är att vi inte, som brukligt, 
lägger undan några pengar till convention kommande år - då vi har ganska mycket 
pengar på det kontot -utan sätter av det till framtida utbildning istället. (Vi har i 
dagsläget 3 000 Skr avsatta till utbildning). När det gäller reseutjämning fördelas 
kostnaderna lika bland distriktens alla medlemmar och kostnaden på 20 Skr avser 
att upprätthålla medlemsregistret och uppdatera hemsidan. 

 
 b) Mötet fastslog att behålla distriktsavgiften på 375 Skr oförändrad och att 20 Skr 

av dessa skall avsättas för framtida behov av utbildning. 
 Ulla-Britt föreslog att vi skulle kunna sänka avgiften då distriktet har gott om 

pengar. Åsa Högström, Västerås-St Ilian tyckte det var bättre att skänka en rejäl 
slant till några av våra välgörenhetsprojekt. 
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Val D234  § 38 
2021-2022  Beslöts att nominera följande personer: 

Distriktspresident  Gunnel Wallquist, Västerås-St Ilian   
   Vice distriktspresident  Vakant  
   Past distriktspresident  Agneta Fimmerstad, Örebrohus  
   Distriktssekreterare  Vakant       
   Vice distriktssekreterare Gullevi Sandling, Kristinehamn  
   Distriktsskattmästare  Ulla-Britt Wahlström, Karlstad  
   DISO/Distriktsredaktör Marita Björn, Kristinehamn 
 
  Föreslagna nomineringar att väljas godkändes. 
  
   Beslöts att utse följande funktionärer: 

Distriktsarkivarie  Agneta Mellgren, Arboga  
IT-samordnare/Web-   
master/Matrikelansvarig Christina Sundkvist, Örebro  
Distriktsrevisorer  Ann-Charlotte Andersson, Karlskoga-Degerfors  

       Ann-Kristin Sundelius, Örebro  
 

 Föreslagna nomineringar att utses godkändes. 
 
Val av firma-  § 39  
tecknare  Beslöts att distriktsskattmästare Ulla-Britt Wahlström (1955-08-06) och distrikts- 
2021-2022  president Gunnel Wallquist (1940-10-22) äger rätt att var för sig teckna föreningen 
 
Val nominerade  § 40 
Rådets VU Val av rådspresident:   Gertie Stenkula, Lund  
2021/2022  Val av nationalrepr./past råds- 

president/RISO:    Ewa Jägevall, Skövde S:ta Elin  
   Val av vice rådspresident/vice  

nationalrepresentant/vice RISO:  Agneta Larsson, Hörby    
Val av rådssekreterare:   Rose-Marie Wahlgren, Stockholm Västra 
Val av rådsskattmästare:   Monique Mellin, Skurup 
 
Mötet biföll val av samtliga nominerade. 
 
För kännedom: 
Redaktör för IW-nytt/Medieansvarig:  Kerstin Jonson, Sandviken  
Matrikelredaktör:     Lena Blom, Sandviken  
Webmaster:      Elisabeth von Friesendorff, Lund  
IT-samordnare:     Annika Ahlqvist, Avesta  
Rådsarkivarie:     Agneta Mellgren, Arboga  
 
Revisorer:   Mona Erlandsson, Staffanstorp  
   Monica Green, Burlöv-Lomma  
Revisorssuppleanter: Kerstin Janghed, Lund  
   Kristina Hedberg, Falsterbo-Vellinge  
 
 
 
 



 

 5 

 
SIWR har beslutat att godkänna föreslagna nomineringar till stadge- 
kommitté 2021-2022: 

   Marléne Wahlqvist Stockholm Västra  
   Eva Ravnell  Sigtuna-Arlanda  
   Agneta Svensson Filipstad  
 
Rådsmötes-  § 41 
protokoll  Rådsmötesprotokoll nr 107, digitalt, 14 november 2020, har delgivits 
   deltagarna via hemsidan. 
   Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
SIWR    § 42 
Budget Delegaterna hade tagit del av budgeten via mail. Fråga uppkom angående 
2021-2022  fotnot 4 där det framgår att det finns 600 överexemplar av matrikeln (eventuellt 

ingår även stadgar i detta antal). Varför? Är det ekonomiskt försvarbart? (Dock är 
det fördelat på 3 år dvs 200 st/år) Är det inte dags att överge matrikeln när samma 
och mer uppdaterade uppgifter går att ta fram via diverse listor från hemsidan? 
Någon anser det antikt att fortsätta med en matrikel, andra tycker att den är praktisk 
och lätthanterlig – åsikterna går isär. Frågan om matrikelns vara eller icke vara 
kommer att tas upp på helgens rådsmöte (14 mars) och klubbarna kommer sannolikt 
att få rösta i denna fråga inom kort. 

 
   Mötet godkände SIWR:s budget för 2021-2022. 
 
Klubbarnas val § 43 
till IIW 2022-2023  Förslag: Ingelög Wyndhamn, Helsingborg 
 
   Mötet röstade enhälligt ja till Ingelög Wyndhamn som Board director i IIW. 
 
Dispens-  § 44 
anmälningar  3 st dispensanmälan har kommit in från Kristinehamn avseende förlängning av 

befattningstid. Under mötet anhöll även Karlskoga/Degerfors, Örebro och Hagfors  
om dispenser för diverse styrelsebefattningar. 
Det diskuterades om dispenser verkligen skall vara nödvändigt när de flesta klubbar 
kämpar med att få nya personer till styrelseposterna. RISO Agneta Svensson 
upplyste om att dispenser de facto fyller sin funktion och bör finnas kvar men att vi 
kan vara generösa med att ge dispenser.  
 
 Mötet godkände samtliga dispenser. 
 

Distriktets svar § 45 
på motioner  Motion D235 – att RISO skall vara en separat befattning med en befattningstid 

 på 3 år – tillstyrktes på Distriktsårsmötet i oktober. Då det tillkommit ytterligare 
information yrkade rådet avslag på motionen på rådsmötet den 14 november.  

    
Distriktsmötet yrkar avslag på motion D235. 

 
Motioner Convention – Klubbarnas svar på motionerna till Convention har 
sammanställts av Agneta Fimmerstad. Skulle det framkomma ny information så att 
förutsättningarna ändras kring motioner och amendments vid själva Convention så 
har distriktets proxy holder Eva Gille förtroende att ändra distriktets röst. 
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Hjälpprojekt  § 46 

Rapport över insamlade medel, Sverige, finns på hemsidan. 
     1/7--31/12-20  1/7-- 31/12-19 
Narkotikabekämpning:  148 673 Skr   56 520 Skr 
Rotary Doctors:    14 950 Skr   35 081 Skr 
Garissa:     22 170 Skr   35 213 Skr 
 Totalt:    185 793 Skr  126 814 Skr 
 
 
Internationellt projekt: 
Vårt hjälpprojekt Garissa löper ut i år. Det har fallit under IIW:s 
samlingsbegrepp/paraplyrubrik ”Caring for woman and girls” sedan förra 
Convention. Nu inväntar vi årets Convention för att se vad den nya rubriken 
kommer att bli. Oavsett så kan vi alltid välja att fortsätta stödja Garissa – endera 
nationellt eller på klubbnivå. 
När det gäller överskottet från Magnetbokmärken – som tidigare gått till Garissa – 
föreslås att det fortsättningsvis skall gå till ”GAPF” – Glöm aldrig Pela och Fadime. 
Det är en ideell organisation som arbetar mot hedersrelaterat våld och förtryck. 
 
Mötet biföll förslaget  

 
   Nationellt projekt: 

Avtalet med Narkotikasökhundarna går ut 2022-06-30. Huruvida det kommer att 
förlängas eller ej efter detta kommer klubbarna att få rösta om. 

 
IW-doktorerna - något avtal finns ej men samarbetet med Rotary Doctors fortlöper. 
Rådspresidenten är projektansvarig. Ewa Jägevall har haft en diskussion med 
Rotary Doctors angående synlighet av vår logga. De erbjöd då Inner Wheel att bli 
ansvariga för ett nytt projekt inom Rotary Doctors – ”Kvinnors rätt till hälsa – 
könsstympning och preventivmedel” tillsammans med ForumCiv (en bistånds-
organisation som i sin tur får bidrag av SIDA). Projektet inriktar sig på utbildning.  
Mötet bordlade frågan i avvaktan på rådsmötet. 
 

   Silviasystrar: 
På grund av rådande pandemi har inga stipendier delats ut i år. Rådet har föreslagit 
 att varje distrikt skulle kunna välja ett lärosäte för att på så vis kunna vara med vid 
utdelningen av stipendierna och att IW därigenom skulle få lite mer uppmärksamhet 
för sitt engagemang på lokal nivå. 
 Distriktsmötet röstade för förslaget om ändrade rutiner.  

 
   Covid-19 Katastrof och vaccinationsfond förslag:   

IIW har startade denna fond och SIWR har lagt fram ett förslag att Sverige skall 
lägga 12 Skr/medlem, totalt 42 000 Skr, som klubbarna skall stå för. 
Klubbskattmästarna skall skicka pengarna till distriktskattmästare Ulla-Britt senast 
31/5 (pg 29 17 59-9). RISO Agneta berättar att rådet beslutat att pengarna är 
öronmärkta och skall gå till Kenya. Avsikten är att dra nytta av Rotarys inarbetade 
distributionsvägar för att få ut vaccinet snabbt och säkert. 
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DISO   § 47 
Diso Marita Björn berättar att RISO Agneta Svensson haft regelbundna möten med 
alla Diso:n via Teams. Detta har varit mycket uppskattade och givande möten. 
 Marita ansvarar för allt material från vårt distrikt som publiceras i IW-tidningen. Då 
det inte är särskilt mycket aktivitet ute i klubbarna nu så är det lite torka på 
material. Ta gärna ett kort och skriv några rader som ni skickar in till Marita – även 
om det ”bara” är en promenad på agendan. 
18 april är sista datum för material till nästa nummer av IW-Nytt. 
 
 

Distriktsarkivarie § 48 
Distriktsarkivarie Agneta Mellgren, som nyss gått en kurs i arkivering, påminner 
om att vi skall följa direktiven om arkivering som finns på Hemsidan. Dokumenten 
skall vara underskrivna, daterade och försedda med klubbens namn men det spelar 
ingen roll om det är skrivet på hålat papper. 

 
It-samordnare § 49 
  Distriktets IT-samordnare Christina uppmanar oss att lägga in alla nya funktioner på 

styrelserna. Därefter kan man gå in på ”rapporter” och ta fram en lista över 
”kommande funktioner” för att kontrollera sig själv – om man skulle vilja det. 

 Under ”Bibliotek” och ”IT-dokument” finns instruktioner. Mailen är numera 
uppdaterad och Christina rekommenderar att vi använder oss av Hemsidan vid 
utskick – där är alla uppgifter uppdaterade. En annan fördel med att använda sig av 
den är att om man har fel e-mail adress så upptäcks det omedelbart då mailet 
kommer i retur omgående. 

 Ett förslag är att man kan dra ut listor på klubbens medlemmar och dela ut i 
klubben – för att se om det skulle kunna ersätta matrikeln så småningom. 

 30/4 är sista datum för korrigeringar i medlemsregistret. 
  
Rådsmöte  § 50 
   Vårens rådsmöte infaller söndagen den 14 mars – digitalt även denna gång. 
 
Convention  § 51 

Helgen den 17-18 april sätter vi oss framför datorn och försöker inta alla indiska 
dofter, färger och intryck virtuellt, det lär bli en upplevelse. 
RISO Agneta Svensson har skickat ett foto på Ewa Jägevall i nationaldräkt och med 
svenska flaggan då det kommer att ske någon form av defilering av alla olika 
länder. Agneta har också skickat en beskrivning på våra nationella hjälpprojekt samt 
en rapport om vad Sverige åstadkommit på de högt ställda mål som vår 
världspresident satt upp. 

 
Klubbdelegater § 52 
och övriga har  a) Åsa Högström, Västerås-St Ilian föreslår att vi skulle kunna ha våra distrikts- 
ordet  möten på en central ort i distriktet så att det blir närmare att åka för alla, förslagsvis 

 Karlskoga? 
 Distriktspresident Agneta tycker att Lanna Lodge fungerat bra och undrar om det 

skulle kunna vara ett alternativ? 
 Några delegater tyckte det var en bra idé, andra tycker det är trevligt att träffas på 

lite olika ställen och besöka de olika klubbarna. Agneta uppmanade mötet att ta 
med frågan hem till klubbarna för diskussion. 
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b)  
 Ulla Nordin, Hagfors, undrar om vi sett artikeln om Inner Wheel från Filipstad i 

dagens NWT? En bra, trevlig och informativ artikel. 
    
Övriga frågor § 53 
   Inga 
 
 
Distriktspresidenten § 54 
har ordet Distriktspresident Agneta hade för avsikt att bjuda hem alla klubbpresidenter till sig 

under sitt 2:a år men, som mycket annat detta år, så ställde coronan till det.  
Agneta tackar för två trevliga år av gemenskap och samarbete i IW:s anda och  
nästa gång vi ser henne blir det som vaccinerad past president. 
 Ulla Nordin, Hagfors, tackar å distriktets vägnar Agneta för hennes insatser och 
djupa engagemang. 

 
Distriktsmötet  § 55 
Avslutas  Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

Vid protokollet:            Justeras: 
 
 
 
 
 
Eva Gille             Agneta Fimmerstad 
distriktssekreterare 234           distriktspresident 234 
 
 
Justeras:             Justeras: 
 
 
 
Susanne Hellberg Togner           Yvonne Persson 
Klubbpresident Karlstad IWC          vice Klubbpresident Karlstad IWC 
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